
Referat af bestyrelsesmøde hos Kaj den 2/9 – 20 

 

 

1.  Godkendelse af dagsorden:    Godkendt. 

2.  Godkendelse af sidste referat:   Godkendt. 

 

3.  Flytning af bom og opsætning af kampesten ved Skovvej/cykelsti: 

     Claus har igen talt med Anders Madsen fra entreprenør afdelingen som  

     forklarer, at afdelingens lastbil har været totalskadet. Afdelingen får en ny 

     lastbil i uge 40, hvorefter den lovede opgave vil blive udført. 

 

4.  Sejltur med færgen Ida fra Stubbekøbing i 2021: 

     På grund af Corona situationen blev sommerens sejltur desværre aflyst. Vi  

     håber derfor, at situationen nu ændrer sig så meget, at vi vil blive i stand til at  

     gennemføre et tilsvarende arrangement til næste år, i sommeren 2021. 

 

5.  Generalforsamling 2020: 

     Den usikre Corona situation har ligeledes fået bestyrelsen til at udsætte 

     efterårets generalforsamling. Vi vil derfor forsøge, i stedet at gennemføre  

     generalforsamlingen til foråret. 

 

6. Eventuelt: 

     Gadebelysningen i vores område er gennem længere tid forekommet 

     utilstrækkelig. Det har fået foreningen til at kontakte Seas kundeservice og   

     omtalt problemet. Seas har nu været herude og kigget på forholdene, og det 

     har resulteret i at de fleste af områdets armaturer er blevet udskiftet med nye.  

     Flere har sikkert bemærket, at vi igen har en rimelig belysning af vore veje om  

     Natten. 

 

7.  Næste møde: 

     Datoen for næste møde er endnu ikke aftalt. En ny dato vil senere blive  

     Meddelt deltagerne. 

 

PBV 

Jørgen Arleth. 

 


